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Z A P I S N I K 
sa 74. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 13. listopada 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Tomislav 
Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova gradonačelnika, samouprave i uprave, Indira 
Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, direktor 
“Risnjak-Delnice” d.o.o,  Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Zvezdana Jerković, 
ravnateljica Dječjeg vrtića "Hlojkica" Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za 
proračun i financije, Branka Crnković, djelatnica Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, 
tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici 
prisustvuje Branka Crnković.  

 
 
PLANSKI KOLEGIJ 
 
 
ĐULIO JUSUFI 

- Završavaju se aktivnosti vezane za zaduženje, te će otići će u HABOR predati dokumentaciju. 
- Obračunat će se vijećničke naknade te ispuniti obrazac JOPPD za 9. mjesec, te obračun za 

kolegicu vezano za uspješnost na radu. 
- Za geodetske usluge potrebno je napisati zapisnike, odluke, ugovor. 
- Izvršit će se ispravak obrasca JOPPD za kolovoz s obzirom na to da je jedna osoba izvršila 

povrat socijalne pomoći. 
- Radit će se knjiženja, ulazne i izlazne fakture, PDV, opomene, pripreme ovrha. 
- Kolega Majnarić utorkom sudjeluje na sastancima vezanim za Supilovu ulicu, priprema 

kontrolu skrivenih radova i obavijesti za Agenciji za plaćanje u poljoprivredi. Sudjeluje u 
otvaranju prijava i pregledu administrativnih suglasnosti vezano za obnovljive izvore 
energije, tu je i terenski pregled te izrada rang liste i zapisnika o otvaranju ponuda i bodovne 
liste.  

 
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Podijelila je pozivnice za obilježavanje 140. obljetnice Narodne knjižnice i čitaonice. Do 

kraja tjedna bit će gotove zahvalnice i plakate. Preostaje urediti panoe, izlog Knjižnice te 



prostor Radničkog doma. Ovaj tjedan dovršit će se spomenica, power point prezentacija 
"Djeca djeci", a radit će se i na uprizorenju delničke slikovnice. Danas će otići u Dječji odjel 
u Rijeci kako bi s moderatoricom dogovorila predstavljanje djece. 

- Radit će se na instaliranju Programa za knjižnu građu na laptop. 
- Pripremat će se za radijsku emisiju "Čitateljski kutak". Tema emisije je Program 

obilježavanja 140. obljetnice Knjižnice i "Mjesec knjige".  
- S gospođama Marjanović i Burić obavit će dogovor oko organiziranja "Okruglog stola" na 

temu goranskih govora. 
 
 
DAVORKA GRGURIĆ 

- Dobiven je Ugovor od PGŽ vezan za elementarnu nepogodu. 
- Izvršit će se pregled novogodišnje dekoracije. 
- Prisustvovat će sastanku s Hrvatskim šumama vezano za sječu stabala i kresanje grana kod 

Elektromaterijala. 
- Potrebno je odlučiti da li dati suglasnosti za postavu reklama na Supilovoj ulici (stare 

reklame), te za postavu nove Lidlove reklame. 
- Izradit će Sporazum za AG Gradnju vezano za zemljište nasuprot "Čačićevih" stanova.  
- Napravit će pripremu za prijavu na natječaj Ministarstva poljoprivrede "Mjera 7" vezano na 

program ruralnog razvoja.  
- Radit će se na izradi rješenja za naknadu za nezakonito izgrađene zgrade, ažuriranju podataka 

i vođenju evidencije. Redovito će se raditi na izdavanju rješenja za posebne uvjete gradnje i 
komunalni doprinos. 

- Obavit će se poslovi vezani za bagatelnu nabavu za računala u JUO. 
- Dovršavaju se programi gradnje, održavanja i utroška šumskog doprinosa. 
- Od projektanata će se zatražiti ovjereni troškovnici vezani za Supilovu ulicu. 
- Danas će poslati nalog za održavanje nerazvrstanih cesta, prije toga otići će vidjeti što s 

cestom za Razloge. 
- Što se tiče trga napravljen je široki iskop, kreće se s postavom instalacija i temelja za javnu 

rasvjetu. Paralelno idu poslovi izgradnje fontane. 
- Popis i ažuriranje ulične rasvjete za Delnice je gotov, slijedi za područje Broda na Kupi. 
- Napravljen je popis kućnih brojeva u Delnicama, potrebno je poslati obavijest vlasnicima 

objekata koji nemaju izvješene kućne brojeve, dio obavijesti za Delnice raznosit će volonteri. 
- Prometno redarstvo najintenzivnije radi četvrtkom, a tijekom tjedna angažirano je na 

Supilovoj ulici. 
- Radit će se na sređivanju vlasništva za cestu kod Borova, a od Fine se očekuje povrat 

Sporazuma. 
 
 
NIKOLA MUVRIN 

- U petak je, u Radničkom domu, održan skup književnika, a u subotu Turnir u marjašu. 
- Radi se na održavanju površina, zaštitom su premazane skulpture i Kuća "Rački", obavljeni 

su stolarski radovi u zgradi grada, ostaje popraviti ljuljačke i stepenice na dječjem igralištu u 
parku.  

- Počelo se s uređivanjem groblja u kupskoj dolini, slijedi uređenje delničkog groblja. 
- Došla je ponuda za uređenje malog parka na iznos od 30.000 kuna. Ponuda sadrži nove 

pasice, klupe, nasipavanje staze. Isto će se staviti u financijski plan poduzeća za iduću 
godinu. 

- Danas je sastanak MO Brod na Kupi vezano uz nabavku bine, došla je ponuda na iznos od 
32.000 kuna (ključ u ruke). Gradonačelnik je zatražio da se prikupi još ponuda.  



- Gordana Piskač zamolila je da se obrati pažnja na potrošnju vode u Domu u Brodu na Kupi, 
prošlog mjeseca potrošeno je čak 38 kubika vode, očito je da voda negdje curi.  

- Izradit će se financijski plan. 
- Zamolio je JVP da pomognu pričvrstiti natpisnu ploču na Kinu. 
- Obavijestio je članove Kolegija da su djelatnici Risnjaka imali vrlo neugodnu situaciju s 

građanima dok su uređivali gradsko zemljište pokraj Kina. Problem je nastao kada su uklonili 
dvije bazge.  

- Na pitanje gradonačelnika je li fasada na Radničkom domu osigurana, odgovorio je da je 
osigurana u sklopu zgrade. Gradonačelnik je zatražio da se izvidi mogućnost osiguranja same 
fasade od oštećenja.  

- Gradonačelnik je direktoru postavio pitanje dimnjačarske službe. Nikola Muvrin navodi da 
osoba koja polaže majstorski ispit ima još 3-4 ispita do kraja, da se radi financijski plan no da 
je sve to jedna velika enigma - ne zna koliko će ljudi dozvoliti čišćenje s obzirom na loša 
iskustva s bivšim koncesionarom (puno ljudi samo čiste dimnjake), ne zna koliko dimnjačara 
će zaposliti. Gradonačelnik i Gordana Piskač naveli su da treba napraviti bazu podataka, 
pravovremeno obavijestiti ljude u koje vrijeme i gdje će se čistiti dimnjaci, treba voditi 
evidenciju o osobama koje su odbile uslugu čišćenja dimnjaka. Realno treba početi s manjim 
brojem dimnjačara, napraviti normative koliki je prosječni broj dimnjaka po dimnjačaru, 
treba raditi u poslijepodnevnim satima i vikendom kada su ljudi kod kuće. Treba koristiti 
pozitivna iskustva, vidjeti da li treba doraditi gradsku odluku, uplatnica mora biti temelj za 
plaćanje, potrebno je sustav organizirati tako da se sva odgovornost s Risnjaka kao ovlaštene 
osobe skida u slučaju požara izazvanog radi neredovitog ili nekvalitetnog čišćenja tako da se 
vodi evidencija o osobama koje nisu dozvolile čišćenje. Potrebno je zaračunavati tzv. "hladni 
pogon" odnosno trošak koji će nastati izlaskom dimnjačara do objekta, potrošnjom goriva i sl. 
Također je potrebno pravovremeno obavijestiti stanovništvo da će se usluga dimnjačara 
obavljati preko komunalnog poduzeća "Risnjak - Delnice".  

 
 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

- Za ispitivanje dimovodnog kanala pozvan je D.I.M.Š.O.  
- Kolegici Janeš danas je zadnji radni dan pa je potrebno riješiti administrativne poslove 

odjave. 
- Danas se održavaju dva sastanka. Jedan je vezan uz brendiranje destinacija Gorskog kotara, a 

drugi je sjednica Turističkog vijeća na temu Programa rada i Financijskog plana za 2015. 
godinu. 

- Sutra započinje tečaj engleskog jezika na koji se prijavilo 13 osoba. 
- Ovoga tjedna trebala bi se održati sjednica Koordinacije TZ Gorskog kotara na temu 

zajedničkih projekata.  
- U srijedu će se, u Opatiji, održati Forum obiteljskog smještaja. Istoga dana je i 90-a 

godišnjica od izgradnje Hotela Risnjak. 
- U tijeku su pripreme kandidatura na natječaj Ministarstva turizma. 

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Tjedan će biti ispunjen obilježavanju Dana kruha. Dio djece otići će u Zdenčinu na seosko 
gospodarstvo, a dio će posjetiti Pekaru i „Popovićev mlin“. U Vrtiću će djeca sudjelovati u 
pečenju kruha. Gradonačelnik je obećao svoj djeci ispeći kruh ispod peke. 

- Sutra je u Novom Vinodolskom sastanak ravnatelja dječjih vrtića na temu predškole. 
- Ovaj tjedan izvršit će pregled tromjesečnih planova i valorizacije i pratiti rad s pripravnicom. 

 
 
 



DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Vatrogasci su sudjelovati u intervenciji zbog prometne nesreće koja se dogodila između 

Gornjeg Jelenja i skretanja za Fužine. 
- U subotu su srušene lipe kod Vatrogasnog doma. 
- Bit će potrebno orezati grane kod objekta "Elektromaterijala". 
- Srušit će se lipa u Kupjaku, u privatnom vlasništvu. 
- Obavljat će se redovite aktivnosti: vježbe, dan tehnike, dan čišćenja. 
- Do srijede je potrebno složiti Financijski plan. 
- Uz financijsku nadoknadu odrađuju se radovi na ugostiteljskom objektu "Tigar". 
- Zamolio je da se još jednom s projektantima razmotri problem parkiranja vatrogasnih vozila u 

prednje garaže. 
 
BRANKA CRNKOVIĆ 

- Na klizalištu je potrebno napraviti akciju skidanja sportske podloge. 
- U subotu je u dvorani održano natjecanje u organizaciji Sportskog boćarskog kluba djece s 

invaliditetom. 
- Predat će se financijski plan za iduću godinu. 

 
GORDANA PISKAČ 

- Za danas je zakazan sastanak s gospodinom Kraljevićem vezano uz spor s Lidlom. 
- Utorkom su sastanci vezani uz Supilovu ulicu. Sutra bi trebalo krenuti s prvim slojem asfalta, 

srijedu i četvrtak uredili bi se trotoari na dijelu do Škorpiona. Drugi tjedan trebalo bi krenuti s 
asfaltiranjem drugog sloja. Također navodi da su naručene nove lipe koje treba posaditi prije 
nego li se stave zaštitne rešetke. Sadnju će izvršiti Risnjak. Zamolila je JVP da sruše lipu 
nasuprot Vatrogasnog doma kod objekta Mihelčić koji će snositi troškove rušenja i 
eventualne sadnje druge nove lipe. 

- Sastanak s Eko Plus na temu Sović Laza sazvan je za 16. 10. 
- U tijeku su pripreme za postupak javne nabave za nastavak radova na Supilovoj ulici od Kina 

dalje.  
- Potrebno je dogovoriti što s uređenjem parkinga kod Kraljević Hotela. 
- Od ŽUC-a smo obaviješteni da su imenovali Povjerenstvo za prijenos cesta, na Gradu je da 

imenuje svoje Povjerenstvo vezano za cestu prema Razlogama i cestu prema Maloj Lešnici. 
- Potrebno je napraviti izvješće po osnovi sanacije odlagališta Sović Laz i podnijeti zahtjev za 

sklapanje 12. aneksa ugovora vezanog za sanaciju čime bi se zatražilo prolongiranje roka za 
ishođenje građevne dozvole.  

- Potrebno je razgovarati s vlasnikom objekta u Supilovoj ulici s kojeg voda i snijeg padaju na 
susjedni privatni objekt te na Kuću "Rački". 

- Potrebno je dogovoriti cijepanje parcela u Dolima, formirati gradilište budući da ima 
interesenata za kupnju, a treba napraviti i geodetski projekt za Radničku 6 u Lučicama. 

- Od Župana je dobiven Ugovor za elementarnu nepogodu prema kojem Županija osigurava 
iznos od 240.000 kuna. Potrebno je krenuti u aktivnosti vezane uz obračun i prikupljanje 
podataka od osoba koje su prijavile štetu. 

 
 
TOMISLAV MRLE 

- Tajnički poslovi i poslovi pisarnice obavljaju se redovito. 
- Koliko je informiran od kolegice, imovinsko pravni i poslovi zaštite i spašavanja, obavljaju se 

uobičajenim tijekom. 
- Potrebno je sazvati Komisiju za učeničke stipendije jer je natječaj završen. 
- Krenut će se s pripremom za provođenje postupka nabave računala za JUO. 
- Poslat će se mjesečna izvješća prema PGŽ vezano uz socijalnu skrb. 



- Očekuje se reakcija Župana vezano uz organiziranje sastanka na temu zemljišnih zajednica. 
- Poslani su pozivi za sjednicu na temu info punkta. 
- Poslan je dopis HČSP-a predsjednici Povjerenstva za imenovanje ulica, naselja i trgova. 
- Vezano za prometnu mladež posjetili smo Grad Opatiju kako bi se upoznali s njihovom 

organizacijom. 
- Potrebno je dogovoriti čišćenje stana u Zagrebu kako bi se napravila procjena i stan uveo u 

naše knjige. 
- Potrebno je pronaći način na koji će se riješiti portirska služba u zgradi Grada. 
- U srijedu će biti u Brod Moravicama na zamolbu Matične službe rijeka a u svezi 10 godina 

Županijskog bibliobusa. 
- Od Udruge gradova dobiven je novi Zakon o civilnoj zaštiti kojeg je potrebno proučiti. 
 
Gradonačelnik je zatražio od Stručnih službi da pripreme očitovanje koje treba proslijediti Energy 
pelletsu vezano uz njihov  zahtjev. 
 
 
 
 
Dovršeno u 9,35 sati. 
 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 
 


